
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 12. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 121
Forslag til folketingsbeslutning om at bekæmpe udbredelsen af stråmandsklinikker i al-
men praksis.
Af Per Larsen (KF) m.fl.

Spørgsmål 6
Ministeren bedes vurdere, om det kan have lægedækningsmæssige konsekvenser at af-
skaffe muligheden for, at en alment praktiserende speciallæge kan eje op til 6 ydernumre,
og om det kan føre til flere midlertidige udbudsklinikker? Ministeren bedes opgøre det
regionsvis samt samtidig oplyse, hvor mange ydernumre i hver region, der indgår i en
partnerskabsklinik?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V) og Ellen Trane Nørby (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Martin.Geertsen@ft.dk, Ellen.Trane.Nor-
by@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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